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PROTOKÓŁ Nr 4/2010 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 8 kwietnia 2010 roku 
 

Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu/Przewodniczący klubu 
radnych GIW 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
Nieobecni: 
Grażyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Wiesław Czyczerski – Burmistrz 
Jarosław Mikołajczyk - podinspektor 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.00 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  
 poinformował, że w dniu 13.04.2010 roku, zgodnie z planem Komisji, odbędzie się 

wspólne posiedzenie Komisji Stałych w temacie rozpatrzenia sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Zbąszynek za 2009 rok, 

 przedstawił plan obrad kwietniowej sesji, przypominając jednocześnie, że zgodnie z 
przyjętym zaproszeniem sołtysa Dąbrówki Wlkp. sesja kwietniowa, absolutoryjna 
odbędzie się w Pałacu w Dąbrówce Wlkp.  

 przedstawił plan obchodów Jubileuszu 20-lecia Samorządu Terytorialnego w Gminie 
Zbąszynek,  

 poinformował, że podobnie jak w ubiegłym roku, Komendant Powiatowy Policji w 
Świebodzinie zaproponował, by sesja Rady w temacie bezpieczeństwa publicznego 
zaplanowana w miesiącu czerwcu br odbyła się w Komendzie Powiatowej Policji w 
Świebodzinie. 
Członkowie Konwentu pozytywnie odnieśli się do propozycji Powiatowego 
Komendanta Policji w Świebodzinie. 

 zapoznał członków Konwentu z treścią wniosku OKSiR w Zbąszynku o wsparcie 
finansowe Turnieju Tenisa Ziemnego o Puchar Przewodniczącego Rady w 
Zbąszynku, który odbędzie się podczas obchodów Święta Konstytucji 3 Maja. 
Członkowie Konwentu pozytywnie odnieśli się do zgłoszonego wniosku, ustalając, że 
Rada Miejska udzieli wsparcia w wysokości 500 zł. 
 

 
Podinspektor Jarosław Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
projektu Zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  w Gorzowie Wlkp. w 
sprawie ustanowienia planu ochrony rezerwatu przyrody „Kręcki Łęg”. 



  V kadencja Samorządu 

         KONWENT RADY MIEJSKIEJ                                              2006-2010 

 

 

 2

 

Burmistrz Wiesław Czyczerski poinformował, że tematem obrad kwietniowych Komisji 
będzie jeszcze projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2010 rok. 
 
 
W sprawach bieżących 
 
Radny Marcin Kumke zwrócił uwagę, że należałoby zwiększyć czujność Policji w okolicach 
przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu Wojska Polskiego z ul. Sportową. Radny zaznaczył, 
iż zaobserwował, że samochody bardzo rzadko zatrzymują się przed przejściem dla 
pieszych. Z uwagi na fakt, że jest to miejsce najczęściej uczęszczane przez dzieci idące 
tamtędy do szkoły, należałoby zachować podwójne bezpieczeństwo. Ponadto radny 
podkreślił, że dobre rozwiązanie przyjęto w Świebodzinie, rozwieszając przed przejściem dla 
dzieci idących do szkoły baner z napisem: „Nasze dzieci chodzą do szkoły”. 
 
Radny Sylwester Budych zaproponował, by na ul. Wąskiej w Zbąszynku wprowadzić 
całkowity zakaz poruszania się pojazdów. Ulica mogłaby przyjąć formę deptaku.  
 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
 
Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz 
4. Główny księgowy 


